
L’Alternativa Baix Gaià (ABG-EPM) 
exercim la nostra responsabilitat 
com a força més votada per formar 
un govern per Altafulla el més 
estable possible sense renunciar 
a uns plantejaments de govern 
d’esquerres o progressista. Tenint 
en compte que l’electorat va decidir 
que totes les candidatures estiguin 
presents en el nou consistori i 
que només tenim 3 regidors hem 

interpretat també que la gent ha 
volgut que hi hagi un govern 
de canvi, per això hem considerat 
que cal modificar considerablement 
la figura de l’alcalde per fer-la més 
propera i participativa amb una 
continuïtat de 4 anys i que havia de 
ser per la força més votada. 
Primer vam parlar amb les 7 
formacions entre el 30 de maig i 
el 2 de juny, oferint col·laboració i 
diàleg. 

Anem avançant cap a un 
Govern de canvi

Aquest ‘pardalets’ de 
l’Alternativa pensaven que 

ens estaríem quiets

...i més quan alguns 
estan disposats a fer 
Tot per l’alcaldia!

La primera opció va ser intentar un govern d’esquerres 
amb les dues forces més votades ABG + PSC = 5 i intentar incorporar altres 
possibilitats. ABG ha fet tot el possible per fer aquest acord prioritari. 
Hem ofert al PSC les àrees d’Hisenda, Acció Social i Ciutadania 
(que inclou salut, benestar social, immigració,  gent gran, 
dependència, drets civils, dona), una àrea transversal de Joventut, 
Medi Ambient i Festes. També la presidència d’un patronat, la 
d’un revitalitzat Consell de Sostenibilitat  i la primera tinença 
d’Alcaldia. 

Quedaven altres patronats i àrees reservades a possibles pactes amb altres 
socis i que si no s’arribaven a acords es negociarien amb el PSC com cultura, 
esports, ensenyament o comunicació. Deixant per ABG al menys l’alcaldia, 
urbanisme, turisme i comerç. 

La sorpresa de la primera reunió el 5 de juny va ser 
que al PSC no li semblava malament el repartiment 
però volia l’alcaldia pels 4 anys i que no creia convenient la 
presencia del PAU. Després de 48 hores de reflexió el 7 de juny, el PSC va 
insistir que volia l’alcaldia encara que fos compartida, essent aquest un punt 
irrenunciable independentment que ABG fos la força més votada. Arribat això 
vam considerar que la gent no entendria que cedíssim l’alcaldia uns anys al 
que ha estat primer tinent d’alcalde de l’anterior govern en el que nosaltres 
érem la principal força de l’oposició. 

Entre el 8 i el 9 de juny obrim negociacions amb PAU, ERC i CIU= 6, per 
constituir un govern progressista i de canvi. Els oferiments han estat ratificats 
per l’assemblea d’ABG i s’ha arribat a un principi d’enteniment que 
caldrà tancar en els propers dies.  ABG ha ofert a PAU l’àrea de 
cultura i la d’esports, a ERC la d’hisenda i de joventut i a CIU 
entrar al govern amb una gran àrea d’Acció Social i Salut. ABG 
conservaria l’alcaldia incloent serveis, una àrea de Promoció 
Econòmica i Turisme i una altra regidoria amb les àrees de 
Territori i Ensenyament. 

Els patronats derivarien la seva responsabilitat de cada àrea, potenciant la 
comissió de Benestar Social amb més competències, gestionada per CIU 
i la del Consell de Sostenibilitat que inclouria Participació i gestionada per 

ABG. També hi hauria una 
reestructuració del reglament 
d’organització municipal i la 
creació dels regidors de barri.  

Aquest és l’oferiment fet, en 
base a la qualificació de cada 
regidor, per intentar formar un 
govern estable amb uns mínims 
programàtics assumibles pels 4 
socis amb l’objectiu de potenciar 
les polítiques socials per a les 
persones, la participació, la 
sostenibilitat, la racionalització 
de la despesa, l’aplicació de 
l’Agenda 21, la transparència 
i els serveis per a la població. 

Sabem que el PSC està 
intentant negociar 
amb la resta de forces 
(AUPA, IDEAL, PP) 
per aconseguir l’alcaldia. 

Nosaltres no tindrem l’alcaldia a qualsevol preu i per tant estem 
disposats a governar en minoria o passar a l’oposició abans de 
renunciar a uns plantejaments programàtics a favor d’un govern 
més honest, eficaç, proper i que doni prioritat a les persones en 
qualsevol actuació municipal.  

Des d’ABG volem que aquest govern progressista i de canvi impulsi 
mesures immediates aquest estiu que suposin millores en la neteja 
de la via pública, la recollida selectiva, la normativa de sorolls, la 
vialitat, l’activitat física, que sigui visible la presencia de l’alcalde, 
que s’identifiqui les deficiències en la via pública, començar a 
estudiar els pressupostos, impulsar la revisió de les errades del 
cadastre o fer participar els veïns en la presa de decisions com en 
la solució a la depuradora de Brises. 

També volem que els grups de l’oposició tinguin una millor participació que la 
que hem patit al llarg d’aquests anys. Voldríem també un relleu cordial i amb la 
màxima col·laboració possible i esperem que només sigui una excepció el fet 
que l’actual alcalde Manel Ramon encara no hagi felicitat al guanyador de les 
eleccions (com si ho han fet la totalitat de grups)  i que hagi negat la utilització del 
consistori com a lloc de reunió per la negociació dels grups municipals. Creiem 
que la serietat d’una negociació d’un futur govern per Altafulla s’ha de fer des 
d’un espai públic i no des d’una oficina privada o una barra d’un bar i cal recordar 
que en canvi l’actual alcalde en funcions va negociar els anteriors pactes des de 
la sala de juntes de l’ajuntament. 

Per cert, entenem que hi hagi nervis i que hi hagi qui vulgui difondre falsedats 
i injuries per a desacreditar determinades opcions. Només demanem respecte 
i que la gent sàpiga que els salaris dels 
càrrecs públics, com l’alcalde, estan 
regulats per llei i són públics i que fins i tot 
volem reduir la despesa per hora que percep 
l’actual alcalde. 

Fem una crida a tota la ciutadania a participar 
en l’acte solemne de constitució del nou 
ajuntament  d’Altafulla el proper DISSABTE 
16 de JUNY  a les 12 del migdia 

www.abg.cat
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La Alternativa Baix Gaiá (ABG-EPM) 
ejercemos nuestra responsabilidad 
como fuerza más votada para for-
mar un gobierno para  Altafulla, lo 
más estable posible sin renunciar 
a unos planteamientos de gobier-
no de izquierdas o progresista. Te-
niendo en cuenta que el electorado 
decidió que todas las candidaturas 
estuvieran presentes en el nuevo 
consistorio y que sólo tenemos 3 
concejales hemos interpretado tam-

bién que la gente ha querido 
que haya un gobierno de 
cambio, por eso hemos conside-
rado que hay que modificar conside-
rablemente la figura del alcalde para 
hacerla más cercana y participativa 
con una continuidad de 4 años y que 
había de ser para la fuerza más vo-
tada. 
Primero hablamos con las 7 forma-
ciones entre el 30 de mayo y el 2 de 

Avanzamos hacia un  
Gobierno de cambio

Estos ‘pardillos’ de 
Alternativa pensaban que 
nos estaríamos quietos

...y más cuando algunos 
están dispuestos a dar 
¡Todo por la alcaldía!

junio, ofreciendo colaboración y dialogo. La primera opción fue intentar 
un gobierno de izquierdas con las dos fuerzas más votadas ABG 
+ PSC = 5 e intentar incorporar otras posibilidades. ABG ha hecho todo lo 
posible para hacer  este acuerdo prioritario. Hemos ofrecido al PSC las áreas 
de Hacienda, Acción Social y Ciudadanía (que incluye salud, bienestar social, 
inmigración,  tercera edad, dependencia, derechos civiles, mujer), una área 
transversal de Juventud, Medio Ambiente y Fiestas. También la presidencia de 
un patronato, la de un revitalizado Consell de Sostenibilidad y la primera te-
nencia de Alcaldía. Quedaban otros patronatos y áreas reservadas a posibles 
pactos con otros socios y que si no se llegaban a acuerdos se negociarían con 
el PSC como cultura, deportes, enseñanza o comunicación. Dejando para ABG 
al menos la alcaldía, urbanismo, turismo y comercio. 

La sorpresa de la primera reunión el 5 de junio fue que al PSC no le pare-
cía mal el reparto pero quería la alcaldía para los 4 años 
y que no creía conveniente la presencia del PAU. 
Después de 48 horas de reflexión el 7 de junio, el PSC insistió que quería la 
alcaldía aunque fuera compartida, siendo este un punto irrenunciable indepen-
dientemente que ABG fuera la fuerza más votada. Llegados aquí consideramos 
que la gente no entendería que cediéramos la alcaldía unos años al que ha sido 
primer teniente de alcalde del anterior gobierno en el que nosotros éramos la 
principal fuerza de la oposición. 

Entre el 8 y el 9 de junio abrimos negociaciones con  PAU, ERC y CIU= 
6, para constituir un gobierno progresista y de cambio. 
Las propuestas han sido ratificadas por la asamblea de ABG y se ha llegado a 
un principio de entendimiento que hará que cerrar en los próximos días.  

ABG ha ofrecido a PAU el área de cultura y la de deportes, a ERC la de hacien-
da y de juventud y a CIU entrar en el gobierno con una gran área de Acción 
Social y Salud. ABG conservaría la alcaldía incluyendo  servicios, una área de 
Promoción Económica y Turismo y otra concejalía con las áreas  de Territo-
rio y Enseñanza. Los patronatos derivarían su responsabilidad de cada área, 
potenciando la comisión de Bienestar Social con más competencias, gestio-
nada por CIU y la del Consell de Sostenibilidad que incluiría Participación y 
gestionada por ABG. También habría una reestructuración del reglamento de 
organización municipal y la creación de concejales de barrio.  

Esta es la propuesta, hecha en base a la calificación de cada concejal, 
para intentar formar un gobierno estable con unos mínimos programáticos que 

sean asumidos por los 4 socios 
con el objetivo de potenciar las 
políticas sociales para las per-
sonas, la participación, la soste-
nibilidad, la racionalización del 
gasto, la aplicación de la Agen-
da 21, la transparencia y los 
servicios para la población. 

Sabemos que el 
PSC está inten-
tando negociar 
con el  resto de 
fuerzas (AUPA, 
IDEAL, PP) para 
conseguir la alcal-
día. 

Nosotros no tendremos la alcaldía a cualquier pre-
cio y por tanto estamos dispuestos  a gobernar  en 
minoría o pasar a la oposición antes que renunciar 
a unos planteamientos  programáticos a favor de 
un gobierno más honesto, eficaz, cercano y que 
de prioridad a las personas en cualquier actuación 
municipal.  
Desde ABG queremos que este gobierno progresista y de cambio impulse me-
didas  inmediatas este verano que supongan mejoras en la limpieza de la vía 
pública, la recogida selectiva, la normativa de ruidos, la vialidad, la actividad 
física, que sea visible la presencia del alcalde, que se identifique las deficiencias 
en la vía pública, comenzar a estudiar los presupuestos, impulsar la revisión de 
los errores del catastro o hacer participar a los vecinos en la toma de decisiones 
como en la solución para la depuradora de Brisas. 

Quisiéramos también un relevo cordial y con la máxima colaboración posible y es-
peramos que sólo sea una excepción el hecho que el actual alcalde Manel Ramon 
todavía no haya felicitado al ganador de las elecciones (como si lo han hecho la 
totalidad de grupos)  y que haya negado la utilización del consistorio como lugar de 
reunión para la negociación de los grupos municipales. Creemos que la seriedad 
de una negociación para un futuro gobierno para Altafulla se ha de hacer en un 
espacio público y no desde una oficina privada o en una barra de un bar y hay que 
recordar que el actual alcalde en funciones negoció los anteriores pactos desde la 
sala de juntas del ayuntamiento. 

Por cierto, entendemos que haya nervios y que haya quien quiera difundir false-
dades e injurias para desacreditar determinadas 
opciones. Sólo pedimos respeto y que la gente 
sepa que los salarios de los cargos públicos, 
cómo el alcalde, están regulados por ley y son 
públicos y que incluso queremos reducir el gas-
to por hora que percibe el actual alcalde. 

Hacemos una llamada a toda la ciudadanía a 
participar en el acto solemne de constitución 
del nuevo ayuntamiento  de Altafulla el próximo   
SÁBADO 16 de JUNIO  a las 12 del mediodía
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